
 

 

  



 

 

 

Styrelsens svar 

Styrelsen föreslår stämman att bifalla motionen genom att avsätta 30.000kr i nästa års budget 
för att inleda bekämpningen av parkslide (med samtidig bekämpning av björnloka). Resurserna 
behövs i första hand för att möjliggöra den mekaniska bekämpningen, men styrelsen (som ser 
detta som en del i arbetet för biologisk mångfald i området) vill även arbeta aktivt med ökad 
information i frågan.  


